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richard s. buckleY OFFICE OF THE PUBLIC DEFENDER . paul g. Breckenridge, jr. .

PUBLIC DEFENDER ■ ■ ’ • • ' CHIEF DEPUTY
, 402 HALL OF JUSTICE ■ ' .
- : LOS ANGELES, CALIFORNIA 90012 ‘ ‘ '

' ’ ■ ■ ' TELEPHONE 629-2451 " , - .' ’ . . ’.

. June 15, 1968 ' ..
, . ’ RECEIVED ’

. . - JUN-181968 ' .

. • . ‘ Deputy; Attorney; .Generaj ■
: Hon. Warren Christopher • \ • . . ~ ^ ■' J .

. Deputy Attorney General ' .
, . Department of Justice ' ,

. - Washington, D. C., 20530 .

In res People of the State of California vs. , 
Sirhan Bishara Sirhan '

: . Superior Court No. A 233421
\ . Public Defender No. 383175 . . ;

. This office has been appointed by the Court to represent 
Mr. Sirhan Bishara Sirhan in connection with the above 
matter. .

In accordance with my telephone conversation of this after- . 
. noon with the Hon. William Matthew Byme, Jr., United States 

. Attorney for the Central District, of California, I am en- .
7 closing a letter to Mr. Bishara Salameh Sirhan, the father 

. . of-the defendant, and respectfully request that you use .
. your good offices to expedite the delivery of this letter. : .
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URGENT 6-17-68

DIRECTOR

FROM LEGAT LONDON NO. 66

KENSALT

REBUCAB JUNE ELEVEN

Mr. Fe

Trotter_____

Mr. Tolson___
Mr. DeLoach...
Mr. Mohr.___

Mr.
Mr.
Mr.
Mr.
Mr.

Mr.
Mr. 
Mr. 
Mr.

Tele. Room_____
Miss Holmes____
Miss Gandy____

RED

LAH

VIA TELETYPE
Bishop___ __
Casper_____
Callahan___  
Conrh

SuWvanJL

LAST

UNITED ARAB AIRLINES ADVISED TODAY THAT CAPTAIN

PAELJSOT DUE LONDON THIS WEEK. THEY WILL KNOW JUNE TWO ONE

NEXT IF DUE NEXT WEEK. AS SOON AS HE ARRIVES LONDON HE WILL

BE INTERVIEWED RE KENSALT MATTER

RECEIVED: 10:36 AM LRC

LA JUN feo 1968

SP CO: MR. B8ENW
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FBI CHICAGO

-TO DI

221PM URG T 6/19/68 EOM

TELETYPE

CTOR (62-587) LOS ANGELES (56-156) AND WFO (173-1

WASHINGTON FIELD VIA WASHINGTON

FROM CHICAGO (89-61) 2P

KENSALT

r. Sulli
Mr. Ta
Mr. Trotter____ _
Tele. Room
Miss Holmes—^ 
Miss Candy .. m

RE WFO TELETYPE BUREAU ET AL JUNE EIGHTEEN, LAST.

DAVE MURRAY, "CHICAGO SUN-TIMES" ADVISED THIS DATE 

FROM HERESAY ONLY HE BELIEVED SENATOR ROBERT F. KENNEDY TOOK 

KITCHEN ROUTE IN ORDER TO AVOID HEAVY CROWD IN EMBASSY 

ROOM AMBASSADOR HOTEL. STATED SENATOR ROBERT F. KENNEDY 

EXTREMELY TIRED IMMEDIATELY PRIOR TO-ASSASSINATION 

AND BELIEVES HIS AIDES TOOK KITCHEN ROUTE SO HE WOULD

NOT BE CAUGHT IN CRUSH OF CROWD IN EMBASSY ROOM. SENATOR

ROBERT F. KENNEDY SCHEDULED TO GO COLONIAL ROOM FOR

INTERVIEW BY NEWSPAPER AND PERIODICAL REPRESENTATIVES,

IMMEDIATELY PRIOR TO ASSASSINATION. COLONIAL ROOM HAD

BEEN SET UP AS PRESS ROOM. STATES DICK

SECRETARY TO SENATOR EDWARD F. KENNE:

AND MAY KNOW MORE DEFINITELY WHY, ^ENATQR 

END PAGE ONE

ROBERT F. KENNEDY _

^y ^ ^ JUIV mt lOvw



PAGE TWO 89-61

TOOK KITCHEN ROUTE. STATES BOB ROSE, WEST COAST REPRESENTATIVE 

"CHICAGO DAILY NEWS", WHO RESIDES LOS ANGELES, WAS AT 

HOSPITAL, BUT DID NOT SEE HIM AT AMBASSADOR HOTEL. BELIEVES 

SY KORMAN, WEST COAST REPRESENTATIVE "CHICAGO TRIBUNE", WHO ASLO 

RESIDES LOS ANGELES, IN EMBASSY ROOM AT TIME ASSASSINATION. 

STATES TOM LITTLEWOOD, WASHINGTON CORRESPONDENT “CHICAGO 

"SUN-TIMES", WHO RESIDES WASHINGTON, D.C., ALSO PRESENT IN 

EMBASSY ROOM. MURRAY STATES HE NEVER OBSERVED SIRHAN PRIOR TO 

ASSASSINATION. WASHINGTON FIELD LOCATE AND INTERVIEW DICK 

DRAYNE AND TOM LITTLEWOOD, IF NOT ALREADY DONE. LOS ANGELES 

LOCATE AND INTERVIEW BOB ROSE AND SY KORMAN. FD THREE ZERO TWO 

FOLLOWS.

END 

GFH .

FBI WASH DC* .
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(Priority)
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OSI, Robins AFB, Georgia; MI, Orlando, Fla 
NISO, Charleston, South Carolina.

(Type in plaintext or code) 

AIRMAIL

The. Bureau may wish to disseminate 
LHM to.CIA, as the subject alleged he is 
payroll..

PERNELL EZZELL; 
INFORMATION CONCERNING

AIRTEL
Via____________

Transmit the following in

Sent
ent in Charge

GWT:sas 
(U)

^52®^

Approved M Per

Attached are 11 copies of an LHM concernin 
captioned individual.

Interviews of FRANK WETZELL and FAY EZZELL 
were conducted by SAs THOMAS B. McNALLY and GORDON W. 
TINDLE. SA McNALLY contacted Dr. HERBERT COLLINS and 
checked records of the Orlando Police Department and the 
Orange County Sherifffs Office, both Orlando, Florida

Copies of LHM have been disseminated locally 
to Secret Service, Jacksonville, Fla., via FD-*376; to

a copy of 
on thethe 

CIA

Bureau (Enc, 11)(RM) 
Birmingham (Enc..1)(Info)(RM) 
Denver (Enc. 1)(RM).. 
Los Angeles (Enc. 1)(RM) 
Las Vegas (Enc. 1)(RM) . 
Memphis (Enc. 1)(RM) .
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In Reply, Please Refer to 
Fi le No.

UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Tampa Florida 
June 11, 1968

PERNELL EZZELL

On June 6, 1968, Mr.FRANK WETZEL, 
Manager, Perdue Radio, Television and 
Appliances,Incorporated, 2425 Colonial Drive, 
Orlando, Florida, furnished the following 
information:

PERNELL EZZELL is a former employee 
who has beat missing about three weeks on this 
last occasion. He has previously left his 
job on past occasions and has bem taken back. 
He called WETZEL on the morning of June 6, 1968 
from 4:15 a.m. to 5:15 a.m. saying he was in 
Denver, Colorado. Mr. WETZEL said EZZELL 
seemed as though he were nervous, crazy or 
drunk.

EZZELL alleged to WETZEL that he 
had a great amount of money. He said he had 
a pile of $20.00 bills which he had obtained as 
a result of his part in the assassination of 
Dr. MARTIN LUTHER KING and the shooting of 
Senator ROBERT F. KENNEDY. EZZELL remarked that 
he had proof he was in Orlando, Florida when KING 
was shot and he was in Las Vegas when KENNEDY 
was shot if he were to need it. He alleged 
he was on the payroll of "CIA” and ”OSI". 
He remarked that he had a ”38”, a ”.357”, a 
730-30” and a ”.306” type of guns in the trunk 
of his car. He said he was using a U-Drive- 
It car in Las Vegas the previous day with the 
”357” gun on the seat when he was stopped by a 
deputy. He said the deputy released him when 
he produced his Associated Detective Agency 
card andhis gun permit which he read the number 
from as being #92B.

ENCLOSURE



PERNELL EZZELL

Mr. WETZEL said that EZZELL did not 
threaten any one during his call or indicate that 
he intended to do any harm to anyone else.

WETZEL said that EZZELL indicated 
that he was his only friend in Orlando, 
Florida and he just wanted to talk to him to 
find out if he could come back to Orlando.

On June 6, 1968, Mrs. FAY^EZZELL, 
636 22nd Street, Orlando, Florida furnished 
the/following information.

/ She advised that she married PERNELL
EZZELL on February 25, 1967, this being her 
third marriage. She said they have one 
infant by this marriage and she has children by 
previous marriages. She said that EZZELL 
has caused her extreme anxiety and debt during 
their short period of marriage. She said he has 
deserted her at least three times and he was 
last seen by her over three weeks ago. She 
said that he had been treated for extreme 
alcoholism during their short marriage on at 
least two occasions by Doctor HERBERT COLLINS 
in Orlando, Florida and she had taken him to the 
Florida Sanitarium Hospital, Orlando, Florida 
for the same type treatment. She advised that 
he has been also treated at the Cherry Hospital 
for extreme alcoholism but she could not recall 
the name of the town in which the hospital is 
located. She said that she hoped that her husband 
does not return.

-2-



PERNELL EZELL

Mrs. EZZELL said that PERNEL1L 
had called her on June 6, 1968 about ..." 
2:00 a.n. and the call lasted until about 
3:00 or possibly a.little later. She saidhe 
stated he was in Denver, Colorado. She.said 
that on one occasion the call was interrupted 
by an operator who requested that he make a 
new call for credit charges which he d^d but 
the operator did not specifically identify 
herself as being in Denver, Colorado. Mrs. 
EZZELL said that PERNELL had called her on the 
morning of June 5, 1968.. during the early hours 
saying that he was in Las Vegas, Nevada but 
she had no way of knowing his actual whereabouts 
at that time. She said that oh both occasions 
he did not divulge his address or Ideation. 
She said that in April, 1968, he was drinking 
heavily and she refused to allow him to come to 
the house with her children. . She said he 
went to several motels around the Orlando, 
Florida area and ran up very large bills bn 
credit cards which caused her financial .. .... 
difficulties. She said that on this ... 
occasions his drinking was only terminated when 
she took him to Dr. COLLINS for treatment of . 
extreme alcoholism. She.said that the Toetor 
gave him tranquilizers to bring his shaking under 
control. She said he is a hopeless alcoholic 
and that when-he is drinking he becomes 
affected mentally. Mrs. EZZELL advised that in 
the past PERNELL EZZELL when drinking had 
delusions of grandeur. She said that he would 
refer to big news stories in the newspapers- 
a.nd try to cause her to believe that he was in 
some way connected with military service 
intelligence and he would have to check on these 
news worthy events.

3-
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She said that on several occasions when he 
was drinking and he had disappeared he would 
finally call her teljang her that he had a 
large sum of money and that he would buy her 
all sorts of new presents. She said that on 
these occasions she found him penniless and 
drunk in North Florida. .

Mrs. EZZELL said that when PERNELJL 
called her on the past two mornings he had 
not made any allegations involving himself 
in any assassination plots on Dr. KING or 
Senator KENNEDY? She said he had not threatened 
anyone on these occasions except her when she told 
him she was weeking employment. He said that 
if she obtained a job he would come by and 
pick up the baby. .

Mrs. EZZELL said that PERNELL did have 
some sort of a gun which he kept in his car because 
she would not allow him to bring it into the house. 
She said he had a permit to carry this gun because 
he worked as a guard during the night time at' . 
Associated Detective Agency, Orlando, Florida. She 
said he worked in the day time as a television 
technician for the Perdue Radio, -Television and 
Appliances, Incorporated. . . . ,

Mrs. EZZELL said that she has been 
receiving numerous bills from oil companies and 
American Express credit card which she did not 
open but forwarded to his mother in North. 
Carolina because she could not pay-them. She 
advised that she feels that her financial.. ’"'" ’ 
situation is so destitute that she will lose 
her home and furniture because of previous 
bills made by EZZELL.



PERNELL EZZELL

On June 6, 1968, Dr. HERBERT COLLINS, 
3558 South Orange Avenue, Orlando, Florida, 
advised that he treated PERNELL EZZELL for about 
the past couple of years due to extreme alcoholism 
the last period of treatment being in April, 
1968.. He said this man is unstable but he did not 
further describe him.

On June 6, 1968, the files of the 
Orlando, Florida Police Department furnished 
by MARIAN HARRISON revealed PERNELL EZZELL 
was arrested on June 2, 1961 being charged as 
a public drunk; on Noveber 19, 1961 being 
charged with driving while intoxicated; and he 
was picked up on suspicion of auto theft March 
9, 1962 at which time he was turned over to the 
Orange County Sheriff’s Office. No photograph 
or fingerprint records for EZZELL were 
available.

On June 6, 1968, BERNICE FOGARTY, 
Orange County Sheriff’s Office, Orlando, 
Florida, Identification Division and Deputy 
PHILIP MURPHY, Plain Clothes Division, both 
advised that they could locate no information 
pertaining to EZZELL in their files.

The following physical description 
was obtained from Mr. WETZEL and Mrs. EZZELL:

Name: PERNELt*EZZELL
Race: White
Sex: Male
Date of Birth: April 26, 1932
Place of Birth: Fayetteville,

North Carolina

-5-



PERNELL 'EZZELL ■

Height:
Weight: '
Hair: . •
Eyes:
Marital Status:
Wife:

Children:

Relatives: 
Mother:

5’10” 
185 . :
Sandy and wavy 
Blue 
Married . 
FAY EZZELL 
636 22nd street . 
Orlando, Florida 
1 infant child from 
that marriage

ACRIE EZZELL 
Route 4 
Box 236 
Clinton, N. C.

Brother: THOMA6 OZELL EZZELL
Age 33 
Fayetteville, N.C.

It is noted that on July 5, 1967, Officer 
JAMES WATFORD, Kissimmee, Florida, Police Department, advised 
the Tampa Office of the Federal Bureau of Investigation 
..that PERNELL EZZELL had made statements to EZZELL’s wife " 
that he was an agent of the Central Intelligence Agency (CIA). 
and in this capacity had to make secret trips, leaving his 
wife alone for periods of time. WATFORD indicated he knew

' of no one else who had been told by EZZELL that he was a 
CIA" agent, and that there was no evidence EZZELL had obtains 
anything of value from anyone other than his.wife. '

' On August 4, 1967, a representative of the CIA, - 
Washington, D. C.;: advised that a check of'CIA personnel 
file's ^failed to disclose any individual named PERNELL EZZEtL 
as being employed-'by that agency. '

On August 28, 1967, Assistant United States Attorney 
KEWELL WHERRY, Middle District of Florida, was informed of ' 
above facts by a Special Agent of the FBI. Mr. WHERRY staged 
that the facts were insufficient to constitute a violation Q# 
the Impersonation Statute, and that he would therefore decline 
prosecution of EZZELL. ,

_ 6 —



PERNELL EZZELL

EZZELL SHOULD BE CONSIDERED ARMED AND DANGEROUS 
IN VIEW OF~HIS REPORTED POSSESSION OF A FIREARM, AND SINCE 
msnm'miB® a"S"o alcoholic wo becomes wmis

This document contains neither recommendations 
nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI 
and is loaned to your agency; it and its contents are not 
to be distributed outside your agency.
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In Reply, Please Refer to 
File No.

UNITED.' STATES DEPARTMENT OF JUSTICE

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Tampa, Florida 
June 11, 1968

PERNELL EZZELL

On June 6, 1968, Mr. FRANK WETZEL, 
Manager, Perdue Radio, Television and 
Appliances,Incorporated, 2425 Colonial Drive, 
Orlando, Florida, furnished the following 
information;

PERNELL EZZELL is a former employee 
who has been missing about three weeks on this 
last occasion. He has previously left ijis 
job on past occasions and has ben taken back. 
He called WETZEL on the morning of June 6, 1968 
from 4:15 a.m. to 5:15 a.m. saying he was in 
Denver, Colorado. Mr. WETZEL said EZZELL 
seemed as though he were nervous, qrazy pr 
drunk. ’ . ' '

EZZELL alleged to WETZEL that he 
had a great amount of money. He said he had 
a pile of $20.00 bills which he had oljtalped as 
a result of his part in the assassination of 
Dr. MARTIN LUTHER KING and the shooting of 
Senator ROBERT F. KENNEDY. EZZELL remarked that 
he had proof he was in Orlando, Florida when KING 
was shot and he was in Las Vegas when KENNEDY 
was shot if he were to need it. He alleged 
he was on the payroll of ”CIA’’ and "OSI". 
He remarked that he had a "38", a ",357", a 
730=30" and a 7306" type of guns in the trunk 
of his car. He said he was using a U=Drive= 
It car in Las Vegas the previous day wifh the 
7357" gun on the seat when he was stopped by a 
deputy. He said the deputy released him when 
he produced his Associated Detective Agency 
card andhis gun permit which he read the number 
from as being #92B.



PERNELL EZZELL 
^»^■l■<*•■•••■■•^|••■■■■^9fflH!HBrt^«••v fitorr—L fin- ■ I'lTirri 11 ’

Mr. WETZEL said that EZZELL did pot 
threaten any one.during his call orlindicate that 
he intended to do any harm to-anyone else.

WETZEL said that EZZELL indicated, 
that he was his.only friend in Orlando, . 
Florida and he just wanted to talk tp Kim to 
find out if he could come back to Orlando.

On June 6, 1968, Mrs. FAY EZZELL, 
636 22nd Street, Orlando, Florida furnished 
the following information.. . .?

She advised that she married PENNELL 
EZZELL on February 25, 1967, this being her 
third marriage. She said they have one... 
infant by this marriage and she has children by 
previous marriages. She said that.EZZELL - 
has caused her extreme anxiety and debt; during 
their short period of marriage. She said he has 
deserted her at least three times apd he was 
last seen by her over three weeks ago. She . 
said that he had been treated for extreme 
alcoholism during their short marriage pp at 
least two occasions by Doctor HERBERT QOLLINS 
in Orlando, Florida and she had taken him to the 
Florida Sanitarium Hospital, Orlando, Florida 
for the same type treatment. She advised that 
he has been also treated at the Cherry Hospital 
for extreme alcoholism but she could pot recall 
the name of the town in which the hospital is 
located. She said that she hoped that her husband 
does not return. - ' '

-2-



PERNELL EZELL .

Mrs. EZZELL said that PENNELL . 
had called her on June 6, 1968 about _ 
2:00 a.m. and the call lasted until about . ' 
3:00 or possibly a little later. She said.he 
stated he was in Denver, Colorado. She said 
that on one occasion the call was interrupted 
by an operator who requested that he make a 
new call for credit charges which he did but 
the operator did not specifically identify 
herself as being in Denver, Colorado. Mr si. 
EZZELL said that PERNELL had called her pn.the 
morning of June 5, 1968.. during the early hours 
saying that he was in LasVegas, Nevada hut 
she.had no way of knowing his actual whereabouts 
at that time. She said that on both occasions 
he did not divulge his address or .location. 
She said that in April, 1968, he was drinking 
heavily and she refused to allow him to come to 
the house with her children. She said he 
went to several motels around the Orlando, 
Florida area and ran up very large bills bn 
credit cards which caused her financial 
difficulties. She said that on this ......  
occasions his drinking was only terminated when 
she took him to Dr. COLLINS for treatment of 
extreme alcoholism. She.said that the'doctor 
gave him tranquilizers to bring his shaking under 
control. She said he is a hopeless alcoholic 
and that when he is drinking he becomes 
affected mentally. Mrs. EZZELL advised that in 
the past PERNELL EZZELL when drinking had . 
delusions of grandeur. She said that he Would 
refer to big news stories in the newspapers­
and try to cause her to believe that he ^as in 
some way connected with military service 
intelligence and he would have to check on these 
news worthy events. "
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She said that on several occasions when he 
was drinking and he had disappeared he would 
finally call her telifig her that he had a 
large sum of money and that he would buy her 
all sorts of new presents. She said that on 
these occasions she found him penniless and 
drunk in North Florida, ' -

Mrs. EZZELL said that when PERNELL 
called her on the past two mornings he had 
not made any allegations involving himself 
in any assassination plots on Dr. KING or 
Senator KENNEDY? She said he had not threatened 
anyone on these occasions except her when she told 
him she was weeking employment. He said that 
if she obtained a job he would come by and 
pick up the baby.

Mrs. EZZELL said that PERNELL did have 
some sort of a gun which he kept in his car because 
she would not allow him to bring it into the house. 
She said he had a permit to carry this gyn because 
he worked as a guard during the night time at . 
Associated Detective Agency, Orlando, Florida. She 
said he worked in the day time as a television 
technician for the Perdue Radio, Television and 
Appliances, Incorporated. . . ■ -

Mrs. EZZELL said that she has been 
receiving numerous bills from oil companies and 
American Express credit card which she did not 
open but forwarded to his mother in North. 
Carolina because she could not pay them. She 
advised that she feels that her financial * 
situation is so destitute that she will lose 
her home and furniture because of previous 
bills made by EZZELL.
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On June 6, 1968, Dr^ HERBERT COLLINS, 
3558 South Orange Avenue, Orlando, Florida, 
advised that he treated PERNELL EZZELL for about 
the past couple of years due to extreme alcoholism 
the last period of treatment being in April, 
1968. He said this man is unstable but he did not. 
further describe him.

On June 6, 1968, the files of the 
Orlando, Florida Police Department furnished 
by MARIAN HARRISON revealed PERNELL EZZELL .
was arrested on June 2, 1961 being charged as 
a public drunk; on Noveber 19, 1961 being 
charged with driving while intoxicated; and h? 
was picked up on suspicion of auto theft March 
9, 1962 at which time he was turned over to the 
Orange County Sheriff’s Office. No photograph . 
or fingerprint records for EZZELL were ' 
available. ■ ' -

On June 6, 1968, BERNICE FOGARTY, 
Orange County Sheriff's Office, Orlando, 
Florida, Identification Division and Deputy 
PHILIP MURPHY, Plain Clothes Division, both 
advised that they could locate no information 
pertaining to EZZELL in their files.

The following physical description 
was obtained from Mr. WETZEL .and Mrs. EZZELL:

Name:
Race: 
Sex: .
Date of Birth:
Place of Birth:

PERNELL EZZELL 
White
Male '
April 26, 1932 
Fayetteville, 
North Carolina

-5-
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P^RNHLL 'J^ZBUj ,1 1 f * !• ■ ।1

Height: 5’10”
Weight: 185 .
Hair: Sandy and wavy
Eyes: Blue
Marital Status: Married
Wife: FAY EZZELL

836 22nd Street . 
Orlando, Florida 

Children: 1 infant child from
that marriage

Relatives: '
Mother: ACRIE EZZELL

Roqte 4 .
Box 236 
Clinton, N. C.

Brother: THOMAS OZELL EZZELL
. Age 33 .

. Fayetteville, N.C.

- It is noted that on July 5, 1967, Office? .
JAMES WATFORD, Kissimmee, Florida, Police Department, advised 
the Tampa Office of the Federal Bureau of investigation (F$I) 
that PERNELL EZZELL had made statements toEZZELL’s wife " 
that he was an agent of the Central Intelligence Agency (CiA) 
and in this capacity had to make secret trips,; leaving Ais 
wife alone for periods of time. WATFORD indicated he kppw 
of no one else who had been told by EZZELL that he was a 
CIA' agent, and that there was no evidence EZZELL had QbtslM^ 
anything of value from anyone other than his.Wife.

" On August 4, 1967, a representative of the CIA, - 
Washington, D. C. ^-advised thata check of'CIA, personnel ^ 
fills -^failed to disclose any individual namedPERNELL EZZELL 
as-being employed-:by'that agency. ' - ’ ■

On August 28, 1967, Assistant United States At tommy. 
KENDELL WHERRY, Middle District of Florida, was informed o£ 
above facts by a Special Agent of the FBI. Mr. WHERRY stated 
that the facts were insufficient to constitute a violation 0# 
the Impersonation Statute, and that he would therefore decline 
prosecution of EZZELL. , . - . '
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PERNELL EZZELL

EZZELL SHOULD BE CONSIDERED ARMED AND DANGEROUS 
IN VIEW OF HIS REPORTED POSSESSION OF A FIREARM, AND SINCE 
irffiOBErBKenranc^^
'i^M^i1'" ^^fMfti^V^jrWCTV11' 1 ' "" "*' ' ' . ..... ............itm^ihesij । ■, ■"■■.ij . .......................

This document contains neither recommendations 
nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI 
and is loaned to your agency; it and its contents are npt 
to be distributed outside your agency.
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In Reply, Please Refer to 
File No.

UNITED ''STATES DEPARTMENT OF JUSTICE

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Tampa, Florida 
June H, 1968

PERNELL EZZELL . '

On June 6, 1968, Mr. FRANK TOL. 
Manager, Perdue Radio, Television and 
Appliances,Incorporated, 2425 Colonial Drive, 
Orlando, Florida, furnished the following 
information;. ’

PERNELL EZZELL is a former employee 
who has been missing about three weeks on this 
last occasion. He has previously left Ijis 
job on past occasions and has beei taken back. 
He called WETZEL on the morning of June 6, 1968 
from 4:15 a.m. to 5:15 a.m. saying he was in 
Denver, Colorado. Mr, WETZEL said EZZELL 
seemed as though he were nervous, cramy or 
drunk. ‘ ■

EZZELL alleged to WETZEL that he 
had a great amount of money. He said ho had 
a pile of $20.00 bills which he had obtained as 
a result of his part in the assassination of 
Dr. MARTIN LUTHER KING and the shooting of 
Senator ROBERT F. KENNEDY. EZZELL remarked that 
he had proof he was in Orlando, Florida when KING 
was shot and he was in Las Vegas when KENNEDY 
was shot if he were to need it. He alleged 
he was on the payroll of ”CIA” and ”081", 
He remarked that he had a ”38”, a ”357", a . 
’.’30=30” and a '!306” type of guns in the trunk 
of his car. He said he was using a U^rive^ 
It car in Las Vegas the previous day with the 
”357” gun on the seat when he was stopped by a 
deputy. He said the deputy released him when 
he produced his Associated Detective Agency 
card andhis gun permit which he read the number 
from as being #92B. ■

■ ■ >■ ; :■• ■( ; ■■•"f| : <■ ■ . ■ ■ ■'•'.• ; ■ '■



PERNELL EZZELL .

Mr. WETZEL said that EZZELL 4iiJ not 
threaten any one.during his call or.indicate that 
he intended to do any harm toanyone else.

WETZEL said that EZZELL indicated, 
that he was his..only friend in Orlando, . 
Florida and he just wanted to talk t? him to 
find out if he could come back to Orlando,

0n June 6, 1963, Mrs. FAYEZZRU, 
636 22nd Street, Orlando, Florida furnished 
the following information.. .

She advised that she married..PERNELL 
EZZELL on February 25, 1967, this being her' 
third marriage. She said they have one  
infant by this marriage and she has children by 
previous marriages. She said that.EZZELL 
has caused her extreme anxiety and debt during 
their short period of marriage. She said he has 
deserted her at least three times and he was 
last seen by her over three weeks ago. She 
said that he had been treated for extreme 
alcoholism during their short marriage on at 
least two occasions by Doctor HERBERT QOLLINS 
in Orlando, Florida and. she had taken him to the 
Florida Sanitarium Hospital, Orlando, Florida 
for the same type treatment. She advised that 
he has been also treated at the Cherry Hospital 
for extreme alcoholism but she could not recall 
the name of the town in which the hospital is . 
located. She said that she hoped that her husband 
does not return. . ' ' ’
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.PERNELL EZELL

Mrs. EZZELL said that PERNELL 
had called her on June 6/ 1968 about . 
2:00 a.m. and the call lasted until about' 
3;00 or possibly a. little later. She 0aid .he 
stated he was in Denver, Colorado. She.said 
that on one occasion the call was interrupted 
by an operator who requested that he make a 
new call for credit charges which he did but 
the operator did not specifically identify 
herself as being in Denver, Colorado. Mrs. 
EZZELL said that PERNELL had called her on,the 
morning of June 5, 1968..during the early hours 
saying that he was in Las Vegas, Nevada but 
she.had no way of knowing his actual whereabouts 
at that time. She said that on both occasions 
he did not divulge his address or location. 
She said that in April, 1968, he was drinking 
heavily and she refused to allow him to pome to 
the house with her children. She said he 
went to several motels around the Orlando, 
Florida area and ran up very large bills on 
credit cards which caused her financial j . 
difficulties. She said that on this — 
occasions his drinking was only terminated, when 
she took him to Dr. COLLINS for treatment of 
extreme alcoholism, She.said that the "doctor 
gave him tranquilizers to bring his shaking under 
control. She said he is a hopeless alcpholic 
and that when he is drinking he becomes 
affected mentally. Mrs. EZZELL advised that in 
the past PERNELL EZZELL when drinking had 
delusions of grandeur. She said that he would 
refer to big news stories in the newspapers 
and try to cause her to believe that he was in 
some way connected with military service 
intelligence and he would have to check on these 
news worthy events.

, -3-



PERNELLEZZELL

She said that on several occasions when he 
was drinking and he had disappeared he would 
finally call her teXWg her that he had a 
large sum of money and that he would buy her 
all sorts of new presents. She said that on 
these occasions she found him penniless and 
drunk in North Florida.

Mrs. EZZELL said that when PERNELL - 
called her on the past two mornings he had 
not made any allegations involving himself 
in any assassination plots on Dr. KING or 
Senator KENNEDY? She said he had not threatened 
anyone on these occasions except her when she told 
him she was weeking employment. He said that 
if she obtained a job he would come by and 
pick up the baby.

Mrs. EZZELL said that PERNELL did have 
some sort of a gun which he kept in his car because 
she would not allow him to bring it into the hou^e. 
She said he had a permit to carry this gun because 
he worked as a guard during the night time at 
Associated Detective Agency, Orlando, Florida. She 
said he worked in the day time as a television 
technician for the Perdue Radio, Television and 
Appliances, Incorporated. . .

Mrs. EZZELL said that she has been 
receiving numerous bills from oil companies and 
American Express credit card which she did not 
open but forwarded to his mother in North " 
Carolina because she could not pay them. She 
advised that she feels that her financial ' 
situation is so destitute that she will lose 
her home and furniture because of previous 
bills made by EZZELL.



P^I^I^IjIj EZZELIi „ .

On June 6, 1968, Dr^ HERBERT COLLINS, 
3558 South Orange Avenue, Orlando, Florida, 
advised that he treated PERNELL EZZELL for about 
the past couple of years due to extreme alcoholism 
the last period of treatment being in April, 
1968. Re said this man is unstable but he did not 
further describe him.

On June 6, 1968, the files of the 
Orlando, Florida Police Department furnished 
by MARIAN HARRISON revealed PERNELL EZZELL 
was arrested on June 2, 1961 being charged as 
a public drunk; on Novaber 19, 1961 being 
charged with driving while intoxicated; and he 
was picked up on suspicion of auto theft March 
9, 1962 at which time he was turned over to tbe 
Orange County Sheriff's Office. No photograph . 
or fingerprint records for EZZELL were 
available. ■ ' -

On June 6, 1968, BERNICE FOGARTY, 
Orange County Sheriff's Office, Orlando, 
Florida, Identification Division and Deputy 
PHILIP MURPHY, Plain Clothes Division, both 
advised that they could locate no information 
pertaining to EZZELL in their files.

The following physical description 
was obtained from Mr. WETZEL and Mrs. EZZELL:

Name:
Race:
Sex: .
Date of Birth:
Place of Birth:

PERNELL EZZELL 
White
Male
April 26, 1932 
Fayetteville, 
North Carolina
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PERNELL 'EZZELL. . ‘

Height:
Weight: 
Haii”.
Eyes:
Marital Status:
Wife:

Children:

Relatives: 
Mother:

Brother:

,-5’10" 
185 . 
Sandy and wavy 
Blue . 
Married . 
FAY EZZELL
636 22hd Street . 
Orlando, Florida 
1 infant child from 
that marriage

ACRIE EZZELL 
Route 4 .
Box 236 
Clinton, N. C.

THOMAS OZELL EZZELL 
Age 33 
Fayetteville, N.C.

It is noted that on July 5, 1967, Officer 
JAMES WATFORD, Kissimmee, Florida, Police Department, advi^jj 
the'Tampa Office of the Federal Bureau of Investigation (ppp 
that PERNELL EZZELL had made statements to EZZELL’s wife " 
that he was an agent of the. Central Intelligence Agency (CUJ 
and in this capacity had to make secret trips,; leaving his 
wife alone for periods of time. WATFORD indicated he knew 

-of no one else who had been told by EZZELL that he was a
CTA" agent, and that there was no evidence EZZELL had obtained 
anything of valuefrom anyone other than his wife. ■;

' ‘ On August4, 1967, a representative of the CIA,
Washington, D. C./-advised that'a check of'CIA, personnel' ^ 
file's ^failed to disclose any individual named PERNELL EZZELL 
as'-being employed' fey-"that agency. ’ '

On August 28, 1967, Assistant United States Attpyppy 
KENDELL WHERRY-, Middle District of Florida, was informed Qf 
above facts by a Special Agent of the Ffcl. Mr. WHERRY stat^ 
that the facts were insufficient to constitute a violation Qf 
the impersonation Statute, and that he would therefore decide 
prosecution of EZZELL. - . . , . '

pa ^ "*



PERNELL ESZELL

EZZELL SHOULD BE CONSIDERED
IN VIEW OF HIS REPORTED POSSESSION OF

ARMED ANDDANGEROUS 
A FIREARM, AND SINCE

ii

This document contains neither recommendations 
nor conclusions of the FBI, It is the property of the FBI 
and is loaned to your agency; it and Its contents are npt 
to be distributed outside your agency.
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In Reply, Please Refer to 
File No.

U,NITED-STATES DEPARTMENT OF JUSTICE

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Tampa, Florida 
June 11, 1968

■ I I. • I t

* PERNELL EZZELL

On June 6, 1968, Mr. FRANK WETZEL, 
Manager, Perdue Radio, Television and 
Appliances,Incorporated, 2425 Colonial Drive, 
Orlando, Florida, furnished the following 
information;. ’ ’

PERNELL EZZELL is a former employee 
who has b® missing about three weeks on this 
last occasion. He has previously left His 
job on past occasions and has bea taken back. 
He called WETZEL on the morning of June 6, 1968 
from 4:15 a.m. to 5:15 a.m. saying he was in 
Denver, Colorado. Mr, WETZEL said EZZpHi 
seemed as though he were nervous, cra^y or 
drunk.

EZZELL alleged to WETZEL that he 
had a great amount of money. He said he had 
a pile of $20.00 bills which he had obtained as 
a result of his part in the assassination of 
Dr. MARTIN LUTHER KING and the shooting of 
Senator ROBERT F. KENNEDY. EZZELL remarked that 
he had proof he was in Orlando, Florids when KING 
was shot and he was in Las Vegas when KENNEDY 
was shot if he were to need it. He alleged 
he was on the payroll of "CIA” and "OSI".
He remarked that he had a "38”, a ’357", a 

’.’30=30" and a ".306" type of guns in the trunk 
of his car. He said he was using a U-Drive- 
It car in Las Vegas the previous day with the 
"357" gun on the seat when he was stopped by a 
deputy. He said the deputy released him when 
he produced his Associated Detective Agency 
card andhis gun permit which he read the number 
from as being #92B.



PERNELL EZZELL ..

Mr. WETZEL said that EZZELL did hot 
threaten any one.during his call orindicate that 
he intended to do any harm to;anyone else.

.WETZEL said that EZZELL indicated, 
that he was his.only friend in Orlando, - 
Florida and he just wanted to talk to him to 
find out if he could come back tP Orlando.

On June 6, 1968, Mrs. FAY EZZELL, 
636 22nd Street, Orlando, Florida furnished 
the following information.. .

She advised that she married PERNELL 
EZZELL on February 25, 1967, this being her. 
third marriage. She said they have one. .. 
infant by this marriage and she has childpen by 
previous marriages. She said that.EZZELL 
has caused her extreme anxiety and debt during 
their short period of marriage. She said he has 
deserted her at least three times and he was 
last seen by her over three weeks ago. She 
said that he had been treated for extreme 
alcoholism during their short marriage pn at 
least two occasions by Doctor HERBERT COLLINS 
in Orlando, Florida and. she had taken him to the 
Florida Sanitarium Hospital, Orlando, Florida 
for the same type treatment. She advised that 
he has been also treated at the Cherry Hospital 
for extreme alcoholism but she could not recall 
the name of the town in which the hospital is 
located. She said that she hoped that her husband 
does not return. - ' ' '



.^BKNELL SZELL

Mrs. EZZELL said that PERNELL .. 
had called her on June 6, 1968 about; .. J 
2.;00 a.m. and the call lasted until about 
3:00 or possibly a little later. She said,,he 
stated he was in Denver, Colorado. Shesaid 
that on one occasion the call was interrupted 
by an operator who requested that he make a 
new call for credit charges which he did but 
the operator did not specifically identify 
herself as being in Denver, Colorado. Mrs. 
EZZELL said that PERNELL had called her on.the 
morning of June 5, 1968.. during the early hours 
saying that he was in Las. Vegas, Nevada but 
she.had no way of knowing his actual whereabouts 
at that time. She said that on both occasions 
he did not divulge his address or location. 
She said that in April, 1968, he was drinking 
heavily and she refused to allow him to come to 
the house with her children. She said he 
went to several motels around the Orlando, 
Florida area and ran up very large bills bn 
credit cards which caused her financial ... 
difficulties. She said that on this ----  
occasions his drinking was only terminated when 
she took him to Dr. COLLINS for treatment of 
extreme alcoholism. She.said that theTfiEoc?tor 
gave him tranquilizers to bring his shaking under 
control. She said he is a hopeless alcoholic 
and that when-he is drinking he become^ 
affected mentally. Mrs. EZZELL advised that in 
the past PERNELL EZZELL when drinking had . 
delusions of grandeur. She said that he would 
refer to big news stories in the newspapers­
and try to cause her to believe that he was in 
some way connected with military service 
intelligence and he would have to check on these 
news worthy events.
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PERNELL EZZELL

She said that on several occasions when he 
was drinking and he had disappeared he would 
finally call her telling her that he had a 
large sum of money and that he would buy her 
all sorts of new presents. She said that on 
these occasions she found him penniless and 
drunk in North Florida.

Mrs. EZZELL said that when PERNELL 
called her on the past two mornings he had 
not made any allegations involving himself 
in any assassination plots on Dr. KING or 
Senator KENNEDY. She said he had not threatened 
anyone on these occasions except her when she told 
him she was weeking employment. He said that 
if she obtained a job he would come by and 
pick up the baby.

Mrs. EZZELL said that PERNELL did have 
some sort of a gun which he kept in his car because 
she would not allow him to bring it into the house. 
She said he had a permit to carry this gun because 
he worked as a guard during the night time at 
Associated Detective Agency, Orlando, Florida. She 
said he worked in the day time as a television 
technician for the Perdue Radio, Television and 
Appliances, Incorporated.

Mrs. EZZELL said that she has been 
receiving numerous bills from oil companies and 
American Express credit card which she did not 
open but forwarded to his mother in North 
Carolina because she could not pay them. She 
advised that she feels that her financial 
situation is so destitute that she will lose 
her home and furniture because of previous 
bills made by EZZELL.
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On June 6, 1968, Dr^ HERBERT COLLINS, 
3558 South Orange Avenue, Orlando, Florida, 
advised that he treated PERNELL EZZELL for about 
the past couple of years due to extreme alcoholism 
the last period of treatment being in April, 
1968. He said this man is unstable but he did not 
further describe him.

On June 6, 1968, the files of the 
Orlando, Florida Police Department furnished 
by MARIAN HARRISON revealed PERNELL EZZELL 
was arrested on June 2, 1961 being charged as 
a public drunk; on Noveiber 19, 1961 being 
charged with driving while intoxicated; and he 
was picked up on suspicion of auto theft March 
9, 1962 at which time he was turned over to t^e 
Orange County Sheriff's Office. No photograph 
or fingerprint records for EZZELL were 
available. ■ ' -

On June 6, 1968, BERNICE FOGARTY, 
Orange County Sheriff's Office, Orlandp, 
Florida, Identification Division and Deputy 
PHILIP MURPHY, Plain Clothes Division, both 
advised that they could locate no information 
pertaining to EZZELL in their files. '

The following physical description 
was obtained from Mr. WETZEL and Mrs. EZZELL:

Name:
Race:
Sex:
Date of Birth:
Place of Birth:

PERNELL EZZELL 
White ,
Male
April 26, 1932 
Fayetteville, 
North Carolina
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Height: 
Weight:

- 5’10”
185 .

Hair:
Eyes:
Marital Status;
Wife:

Sandy and wavy
Blue -
Married
FAY EZZELL 
636 22nd Street 
Orlando, Florida

Children: 1 infant child from 
that iparriage

Relatives:
Mother: ACRIE EZZELL 

Route 4 .
Box 236 
Clinton,N. C.

Brother: THOMAS OZELL EZZELL
Age 33
Fayetteville, N.C.

It is noted that on July 5, 1967, Officer
JAMES WATFORD, Kissimmee, Florida, Police Department, advise^ 
the Tampa Office of the Federal Bureau of Investigation (FBI) 
that PERNELL EZZELL had made statements to EZZELL’s wife " 
that he was an agent of the Central Intelligence Agency (C!A| 
and in this capacity had to make secret trips, leaving bi$ 
wife alone for periods of time. WATFORD indicated he knew 

' of ho one else who had been told by EZZELL that he was a '
CIA-agent, and that there was no evidence EZZELL had obtained 
anything of value-from anyone other than his,wife.

; * On August 4, 1967, a representative of the CIA, -
Washington, D. C.jadvised that a check of CIA personnel * 
fil^failed to disclose any individual named PERNELL EZZELL' 
as-being employedcby: that agency. ■ ■

On August 28, 1967, Assistant United States Attpym 
KENDELL WHERRY, Middle District of Florids, was informed 9f 
above facts by a Special Agent of the FBI. Mr< WHERRY stated 
that the facts were insufficient to constitute a violation of 
the Impersonation Statute, and that he would therefore ^||^ 
prosecution of EZZELL. ■ . - . . ' .
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PERNELL EZZELL

EZZELL SHOULD BE CONSIDERED ARMED AND DANGEROUS 
IN VIEW OF HIS REPORTED POSSESSION OF A FIREARM.AND SINCE 
WWTEHFBSenBIOOOS^^WEN immw,—’——

This document contains neither recommendations 
nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI 
and is loaned to your agency; it and its contents are net 
to be distributed outside your agency.
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In Reply, Please Refer to 
File No.

UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Tampa, Florida 
June 11, 1968

1

PERNELL EZZELL

On June 6, 1968, Mr. FRANK WETTEL, 
Manager, Perdue Radio, Television and 
Appliances,Incorporated, 2425 Colonial Drive, 
Orlando, Florida, furnished the following 
information;. ■

PERNELL EZZELL is a former employee 
who has bra missing about three weeks on this 
last occasion. He has previously left his 
job on past occasions and has beei taken l?ack. 
He called WETZEL on the morning of June 6, 1968 
from 4:15 a.m. to 5:15 a.m. saying he was in 
Denver, Colorado. Mr. WETZEL said EZZELL 
seemed as though he were nervous, crazy or 
drunk. ' ’ ' ’

EZZELL alleged to WETZEL that he 
had a great amount of money. Re said he had 
a pile of $20.00 bills which he had obtained as 
a result of his part in the assassination of 
Dr. MARTIN LUTHER KING and the shooting of 
Senator ROBERT F. KENNEDY. EZZELL remarked that 
he had proof he was in Orlando, Florida when KING 
was shot and he was in Las Vegas when KENNEDY 
was shot if he were to need it. He alleged 
he was on the payroll of "CIA" and "OSI”. 
He remarked that he had a "38", a '’357", a 
’.’30=30’’ and a ’!306" type of guns in the trunk 
of his car. He said he was using a U-Drive- 
It car in Las Vegas the previous day wit^ the 
",357" gun on the seat when he was stopped by a 
deputy. He said the deputy released him when 
he produced his Associated Detective Agency 
card andhis gun permit which he read the number 
from as being #92B.



PERNELL EZZELL .

Mr. WETZEL said that EZZELL did not 
threaten any one during his call or indicate that 
he intended to do any harm to anyone else.

WETZEL said that EZZELL indicated 
that he was his only friend in Orlando, 
Florida and he just wanted to talk to him to 
find out if he could come back to Orlando.

On June 6, 1968, Mrs. FAY EZZELL, 
636 22nd Street, Orlando, Florida furnished 
the following information.

She advised that she married PERNELL 
EZZELL on February 25, 1967, this being her 
third marriage. She said they have one 
infant by this marriage and she has children by 
previous marriages. She said that EZZELL 
has caused her extreme anxiety and debt during 
their short period of marriage. She said he has 
deserted her at least three times and he was 
last seen by her over three weeks ago. She 
said that he had been treated for extreme 
alcoholism during their short marriage on at 
least two occasions by Doctor HERBERT COLLINS 
in Orlando, Florida and she had taken him to the 
Florida Sanitarium Hospital, Orlando, Florida 
for the same type treatment. She advised that 
he has been also treated at the Cherry Hospital 
for extreme alcoholism but she could not recall 
the name of the town in which the hospital is 
located. She said that she hoped that her husband 
does not return.
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PERNELL EZELL
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Mrs. EZZELL said that PERNELL 
had called her on June 6/ 1968 about . _ 
2:00 a.m. and the call lasted until about ' 
3:00 or possibly a little later. She said .be 
stated he was in Denver, Colorado. She said 
that on one occasion the call was interrupted 
by an operator who requested that he make a 
new call for credit charges which he did but 
the operator did not specifically identify 
herself as being in Denver, Colorado. Mrs. 
EZZELL said that PERNELL had called her on the 
morning of June 5, 1968.. during the early hours 
saying that he was in Las Vegas, Nevada hut 
she had no way of knowing his actual whereabouts 
at that time. She said that on both occasions 
he did not divulge his address or location. 
She said that in April, 1968, he was drinking 
heavily and she refused to allow him to come to 
the house with her children. She said he 
went to several motels around the Orlando, 
Florida area and ran up very large bills on 
credit cards which caused her financial .. ... 
difficulties. She said that on thia .....  
occasions his drinking was only terminated,when 
she took him to Dr. COLLINS for treatment of 
extreme alcoholism. She.said thatthedoctor 
gave him tranquilizers to bring his shaking under 
control. She said he is a hopeless alcoholic 
and that , when-he is drinking he becomes 
affected mentally. Mrs. EZZELL advised that i.n 
the past PERNELL EZZELL when drinking had 
delusions of grandeur. She said that he would 
refer to big news stories in the newspapers 
and try to cause her to believe that he was in 
some way connected with military service 
intelligence and he would have to check on these 
news worthy events. ”
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She said that on several occasions when he 
was drinking and he had disappeared he would 
finally call her telliig her that he had a 
large sum of money and that he would buy her . 
all sorts of new presents. She said that on 
these occasions she found him penniless and 
drunk in North Florida. '

Mrs. EZZELL said that when PERNELL 
called her on the past two mornings he had 
not made any allegations involving himself . 
in any assassination plots on Dr, KING or 
Senator KENNEDY? She said he had not threatened 
anyone on these occasions except her when she told 
him she was weeking employment. He said that 
if she obtained a job he would come by and 
pick up the baby. .

Mrs. EZZELL said that PERNELL did have 
some sort of a gun which he kept in his car because 
she would not allow him to bring it into the house. 
She said he had a permit to carry this gun because 
he worked as a guard during the night time at' . 
Associated Detective Agency, Orlando, Florida. She 
said he worked in the day time as a television 
technician for the Perdue Radio, Television and 
Appliances, Incorporated. . ....

Mrs. EZZELL said that she has been 
receiving numerous bills from oil companies and 
American Express credit card which she did not 
open but forwarded to his mother in North . 
Carolina because she could not pay then)’, She 
advised that she feels that her financial ~ 
situation is so destitute that she will lose 
her home and furniture because of previous 
bills made by EZZELL.



On June 6, 1968, Div HERBERT COLLINS, 
3558 South Orange Avenue, Orlando, Florida, 
advised that he treated PERNELL EZZELL for about 
the past couple of years due tp extreme alcoholisin 
the last period of treatment being in April, 
1968. He said this man is unstable but he did npt 
further describe him. .

On June 6, 1968, the files of the 
Orlando, Florida Police Department furnished 
by MARIAN HARRISON revealed PERNELL EZZELL 
was arrested on June 2, 1961 being charged as 
a public drunk; on Noveber 19, 1961 being 
charged with driving while intoxicated; and he 
was picked up on suspicion of auto theft March 
9, 1962 at which time he was turned over fo the 
Orange County Sheriff's Office. No photograph . 
or fingerprint records for EZZELL were 
available. ■ ' -

On June 6, 1968, BERNICE FOGARTY, 
Orange County Sheriff's Office, Orlando,. 
Florida, Identification Division and Deputy 
PHILIP MURPHY, Plain Clothes Division,.both 
advised that they could locate no information 
pertaining to EZZELL in their files.

The following physical description 
was obtained from Mr. WETZEL and Mrs. EZZELL:

Name:
Race:
Sex:
Date of Birth:
Place of Birth:

PERNELL EZZELL 
White
Male
April 26, 1932 
Fayetteville, 
North Carplina
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PERNELL 'EZZELL ’

Height:
Weight:
Hair:
Eyes:
Marital Status:
Wife:

Children:

Relatives:
Mother:

Brother:

- 5’10” 
185 . 
Sandy and wavy 
Blue 
Married 
FAY EZZELL 
636 22nd Street . 
Qrlan<do, Florida 
1 infant child from 
that marriage

ACRIE EZZELL
Route 4 
Box 236 
Clinton, N. C.

THOMAS OZELL EZZELL 
Age 33 
Fayetteville, N.C,

It is noted that on July 5, 1967, Officer 
JAMES WATFORD, Kissimmee, Florida, Police Department, advised 
the Tampa Office of the Federal Bureau of Investigation (FBI) 
^that PERNELL EZZELL had made statements to EZZELL's wife " 
that he was an agent of the Central Intelligence Agency (CIA) 
and in this capacity had to make secret trips, leaving hip 
wife alone for periods of time. WATFORD indicated he knew 
of no one else who had been told by EZZELL that he was a 
CIA'agent, and that there was no evidence EZZELL had obtained 
anything of value from anyone other than his.wife.

' On August 4, 1967, a representative of the CIA, 1 
Washington, D. C. ^ advised that'a check of CIA, personnel ' 
files failed to disclose any individual named PERNELL EZZELL 
as-being employed'-by that agency. - '

On August 28, 1967, Assistant United States Attorney 
RENDELL WHERRY, Middle District of Florida, was informed pf 
above facts by a Special Agent of the FEl. Mr. WHERRY stated 
that the facts were insufficient to constitute a violatipp pf 
the Impersonation Statute, and that he would therefore depl^pp 
prosecution of EZZELL. .
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PERNELL EZZELL

EZZELL SHOULD BE CONSIDERED ARMED AND DANGEROUS 
IN VIEW OF HIS REPORTED POSSESSION OF A FIREARM, AND SINCE 
O'S. gmmitWl'g""Ai? AlMO’LTC m'^ UNSTABLE 
WW* fWSY'WX'Wft1 ... ............... " " " ^ ■■ — । i ■■ j ,■ J ■■■'■ r^. i..,, , ^ । ■ ■■■ I I 1.111.^! II [H| ■

This document contains neither recommendations 
nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI 
and is loaned to your agency; it and its coptents are npt 
to be distributed outside your agency.
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In Reply, Please Refer to 
File No.

UNITED'STATES DEPARTMENT OF JUSTICE

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Tampa, Florida 
June 11, 1968

' PERNELL EZZELL

On June 6, 1968, Mr. FRANK WETZEL, 
Manager, Perdue Radio, Television and 
Appliances,Incorporated, 2425 Colonial Prive, 
Orlando, Florida, furnished the following 
information;

PERNELL EZZELL is a former employee 
who has bean missing about three weeks on this 
last occasion. He has previously left his 
job on past occasions and has bem taken back. 
He called WETZEL on the morning of June 6, 1968 
from 4:15 a.m. to 5:15 a.m. saying he wag in 
Denver, Colorado. Mr. VETZEL said EZZELL 
seemed as though he were nervous, crazy or 
drunk. ' ” ’

EZZELL alleged to WETZEL that he 
had a great amount of money. He said he had 
a pile of $20.00 bills which he had obtained as 
a result of his part in the assassination of 
Dr. MARTIN LUTHER KING and the shooting of 
Senator ROBERT F. KENNEDY. EZZELL remarked that 
he had proof he was in Orlando, Florida when KING 
was shot and he was in Las Vegas when KENEDY 
was shot if he were to need it. He alleged 
he was on the payroll of ”CIA” and ”0SV’. 
He remarked that he had a ’’<38”, a ”.357", a 
73 0-30’’ and a 7306" type of guns in the trunk 
of his car. He said he was using a U-Drive~ 
It car in Las Vegas the previous day witty the 
"357” gun on the seat when he was stopped by a 
deputy. He said the deputy released him when 
he produced his Associated Detective Agency 
card andhis gun permit which he read the number 
from as being #92B.



PERNELL EZZELL ,.:.... ■

Mr. WETZEL said that EZZELL did not 
threaten any one. during his call Qrlindicate that 
he intended to do any harm to -anyonQ else.

WETZEL said that EZZELL indicated, 
that he was his..only friend in Orlando, . 
Florida-and he just wanted to talk to him to 
find out if he could come back to Orlando.

On June 6, 1968, Mrs. FAY EZZELL, 
636 22nd Street, Orlando, Florida furnished 
the following information.. . ..v

She advised that she marriedPERNELL 
EZZELL on February 25, 1967, this being her- 
third marriage. She said they have one . .. 
infant by this marriage and she has children by 
previous marriages. She said that EZZELL 
has caused her extreme anxiety and debt during 
their short period of marriage. She said he has 
deserted her at least three times and he was 
last seen by her over three weeks ago. She 
said that he had been treated for extreme 
alcoholism during their short marriage pn at 
least two occasions by Doctor HERBERT COLLINS 
in Orlando, Florida and. she had takep him to the 
Florida Sanitarium Hospital, Orlando, Florida 
for the same type treatment. She advised that 
he has been also treated at the Cherry Hospital 
for extreme alcoholism but she could not recall 
the name of the town in which the hospital is 
located. She said that she hoped that her husband 
does not return. - '
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PERNELL EZELL

Mrs. EZZELL said that PERNELL 
had called her on June 6, 1968 about 
2.;00 a.m. and the call lasted until jibout 
3:00 or possibly a little later. She said ..Jis 
stated he was in Denver, Colorado. She sa.id 
that on one occasion the call was interrupted 
by an operator who requested that he make a 
new call for credit charges which he did but 
the operator did not specifically identify 
herself as being in Denver, Colorado. Mrs, 
EZZELL said that PERNELL had called her on the 
morning of June 5, 1968.during the early hours 
saying that he was in Las Vegas, Nevada but 
she had no way of knowing his actual whereabouts 
at that time. She said that on both occasions 
he did not divulge his address or location. 
She said that in April, 1968, he was drinking 
heavily and she refused to allow him to come to 
the house with her children. She said he 
went to several motels around the Orlando, 
Florida area and ran up very large bills on 
credit cards which caused her financial .. ... 
difficulties. She said that on this ....  
occasions his drinking was only terminate^ when 
she took him to Dr. COLLINS for treatment of 
extreme alcoholism. She.said thatthecfoctor 
gave him tranquilizers to bring his shaking under 
control. She said he is a hopeless alcoholic 
and that when-he is drinking he becomes 
affected mentally. Mrs. EZZELL advised that in 
the past PERNELL EZZELL when drinking had 
delusions of grandeur. She said that he would 
refer to big news stories in the newspapers­
and try to cause her to believe that he was in 
some way connected with military service 
intelligence and he would have to check on these 
news worthy events. "
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PERNELL EZZELL . . . .

Slue said that on several occasions when he 
was drinking and he had disappeared he would 
finally call her telihg her that he had a 
large sum of money and that he would buy her 
all sorts of new presents. She said that on 
these occasions she found him penniless and 
drunk in North Florida, '

Mrs. EZZELL said that when PERNELL 
called her on the past two mornings he had 
not made any allegations involving himself 
in any assassination plots on Dr, KING or 
Senator KENNEDY? She said he had not threatened 
anyone on these occasions except her when She told 
him she was weeking employment. Re said that 
if she obtained a job he would come by and 
pick up the baby.

Mrs. EZZELL said that PERNELL did have 
some sort of a gun which he kept in his car because 
she would not allow him to bring it into the house. 
She said he had a permit to carry this gun because 
he worked as a guard during the night time at . 
Associated Detective Agency, Orlando, Florida. She 
said he worked in the day time as a television 
technician for the Perdue Radio, Television, and 
Appliances, Incorporated. . .

Mrs. EZZELL said that she has been 
receiving numerous bills from oil companies and 
American Express credit card which she did not 
open but forwarded to his mother in North 
Carolina because she could not pay them. Ste 
advised that she feels that her financial ' 
situation is so destitute that she will lose 
her home and furniture because of previous 
bills made by EZZELL.
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PEMELL EZZELL . > ■ :

On June 6, 1968, Dr^ HERBERT COLLINS, 
3558 South Orange Avenue, Orlando, Florida, 
advised that he treated PERNELL EZZELL for about 
the past couple of years due to extreme alcoholism 
the last period of treatment being in April, 
1968. He said this man is unstable but ije did not 
further describe him.

On June 6, 1968, the files of the 
Orlando, Florida Police Department furnished 
by MARIAN HARRISON revealed PERNELL EZZELL 
was arrested on June 2, 1961 being charged as 
a public drunk; on Noveber 19, 1961 being 
charged with driving while intoxicated; and he 
was picked up on suspicion of auto theft March 
9, 1962 at which time he was turned over to the 
Orange County Sheriff's Office. No photograph . 
or fingerprint records Tor EZZELL were : 
available. ■ -

On June 6, 1968, BERNICE FOGARTY, 
Orange County Sheriff's Office, Orlando, 
Florida, Identification Division and Deputy 
PHILIP MURPHY, Plain Clothes Division, both 
advised that they could locate no information 
pertaining to EZZELL in their files. '

The following physical description 
was obtained from Mr. WETZEL and Mrs. EZZELL:

Name:
Race:
Sex: .
Date of Birth:
Place of Birth:

PERNELL EZZELL 
White
Male
April 26, 1932 
Fayetteville, 
North Carolina
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PERNELL 'EZZELL ■. ■j "

Height; ,-5’10”
Weight; 185 . <
Hair; Sandy had wavy
Eyes: Blue
Marital Status: Married
Wife; FAY EZZELL

636 22nd Street . 
Orlande, Florida 

. Children: 1 infant ohild from 
that marriage 

Relatives: 
Mother: ACRIE EZZELL

Route 4 .
Box 236 
Clinton, N. C. .

Brother: THOMAS OZELL EZZELL
Age 33 
Fayetteville, N.C.

It is noted that on July 5, 1967, Officer 
JAMES WATFORD, Kissimmee, Florida, Police Department, advised 
the Tampa Office of the Federal Bureau of Investigation (FBI) 
,^hat PERNELL EZZELL had made statements to EZZELL's wife 
that he was an agent of the,Central Intelligence Agency (CIA) 
and in this capacity had to make secret trips,: leaving his 
wife alone for periods of time. WATFORD indicated he know 
of no one else who had been told by EZZELL that he was a 
CIA-agent, and that there was no.evidence EZZELL had obtains# 
anything of value frah anyone other than his.wife, . '

- On August 4, 1967, a representative! of the CIA, - 
Wa^hington, D. C.p advised that a check pf CIA personnel 
fiW’failed to disclose any individual named -PERNELL EZZELL 
as-‘being employedMby that agency. ' ■ '

On August 28, 1967, Assistant United States Attorney 
KENDELL WHERRY, Middle District of Florida, was informed Pi 
above facts by a Special Agent of the FBI. Mr. WHERRY $tatpd 
that the facts were insufficient to constitute a violation 
the Impersonation Statute, and that he would therefore deplipe 
prosecution of EZZELL. , ■ ■
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EZZELL SHOULD BE CONSIDERED ARMED AND DANGEROUS 
IN VIEW OF HIS REPORTED POSSESSION OF A FIREARM, AND SINCE 
TnrwrrarinsCTiBnrsBTrTO^^

This document contains neither recommendations 
nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI 
and is loaned to your agency; it and its contents are not 
to be distributed outside your agency.
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